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ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINÀRIA DE 16 DE JUNY DE 2.011 
 
Quan són les 19:00 hores del dijous 16 de juny de 2.011, es reuneix al Saló d’Actes de la 
Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió extraordinària en primera 
convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. Mateu Ferrà Bestard hi assisteixen els 
següents regidors: Sr. Joan Peralta Palmer, Sra. Aina Torres Capó i el Sr. Javier Belenguer 

Márquez per part de Convergència per les Illes; Sr. Pere Joan Salleras Vives i la Sra. 
Margalida Barceló, per part del PP, i el Sr. Gabriel Joan Seguí Albertí per part de 
Esquerra-Acord Municipal 
 
Es troba present el Secretari de la Corporació, el Sr. Miquel Francesc Gelabert Morro, el 
qual dóna fe de l’acte. 

 
Es verifica que es dona el quòrum exigit a l’Art. 90 del RD 2568/1986,del Reglament 
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, de 28 de 
Desembre, per a la vàlida constitució del Ple. 
 
El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins 

l’ordre del dia:  

 
Primera Part. Part resolutòria 
 

1.- Aprovació Tramitació per Emergència de Contracte d’Obres a Cala de Banyalbufar 
(S’ Arenal). 

El Sr. Salleras, demana per què una obra que havia de costar 20.000,00 euros, ha 

passarà a costar 72.000 euros. 

El Batle li contesta que és deu a una mala estimació de costs que va fer l’enginyer en 

el seu moment. Quan s’extrapola l’obra del planos i del llibre de preus aprovat pel 

Col�legi al lloc en concret on està ubicada l’obra, el preu és dispara. El Batle, diu que 

aquest preus no tenen moltes vegades en compte els desplaçaments a Banyalbufar i 

que determinada maquinària no pot accedir a aquest indret. A més diu que els serveis 

tècnics d’aquesta Corporació han informat favorablement sobre el cost i li han 

comentat que inclús són baixos. Reitera que és una errada de l’enginyer, i entén que 

és una gran despesa de doblers, dins l’exercici d’una competència que opina que és 

de Demarcació de Costes, però davant el perill inminent, prefereix evitar una 

desgràcia que discutir de qui són les competències. 

El Sr. Seguí demana, quina serà la durada prevista de les obres. 

El Batle, diu que aproximadament unes tres setmanes, i preveu que la primera setmana 

de juliol ja estarà a oberta. Es varen posar unes barreres de manera cautelar fins a 

delimitar correctament la zona perimetral de perill. 

La Sr. Barceló demana si estarà tancada la platja. 

El Batle diu que no totalment, però la zona de solàrium i els accessos al Port si. 
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El Sr. Salleras, demana, i vol subratllar que demana, que si el contractista està qualificat 

per executar les obres, atès que és una obra d’una envergadura considerable i 

aparentment d’una certa dificultat tècnica. 

El Batle, diu que està sotmès a una direcció tècnica de l’enginyer i a un control per 

part dels serveis tècnics d’aquesta Corporació, que els han d’informar de la 

capacitació i la correcte execució, però entén que el contractista pot assumir 

perfectament aquesta feina. 

El Sr. Salleras, insisteix que hi ha murs de sis metres d’alçada, i és una feina que resulta 

complicada. 

El Batle diu que de totes les actuacions, estan recolzades per la Direcció Tècnica. 

La Sra. Torres diu que si ha presentat un pressupost es suposa que no deu ésser un 

temerari. 

El Batle, diu que manejar maquines pesades dins Banyalbufar, no és gens fàcil, que 

poden estar habilitats per manejar màquines, però no saber manejar-la per segons 

quins camins de Banyalbufar. El contractista, li consta que si que ho sap fer. 

El Sr. Salleras, diu que no ha detectat el material en el pressupost  que és va parlar per 

disminuir volum de càrrega. 

El Sr. Batle diu que si que hi està incluit aquest material. 

El Sr. Belenguer diu que amb una reducció del 80% de la càrrega deu ésser un bon 

material. 

El Batle diu que no coneix amb exactitud aquest material, però diu que és novador i 

que suporta pesa un 80% menys, te la mateixa resistència que el formigó, i per la paret  

de càrrega ha de suportar menys pes. Així mateix diu que intentarà amb el possible 

reduir el cost, hi ha una partida important de terra, i és una estimació molt elevada, 

que probablement serà menys. 

El Sr. Seguí demana si té autorització de Costes. 

El Batle contesta que ha donat l’autorització preceptiva.  

El Sr. Segui, diu si el Ministeri de Foment costejarà l’obra. 

La Sra. Barceló diu si és reclamarà la quantitat. 

El Batle diu que estudiarà amb el serveis jurídics, la possibilitat de reclamar-ho i les 

possibilitats que té de prosperar un contenciós en cas de negativa de costejar-ho 

El Sr. Salleras demana per la situació del primer informe que hi havia sobre els 

anellatges de la xarxa de contenció. 
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El Batle li que la situació ara, per ara no és bona per exigir res, ell vol arreglar-ho i 

després si s’escau reclamar. La Demarcació de Costes no es carregarà cap desgràcia 

a l’esquena, la gent va a reclamar a l’Administració que té més propera. 

El Sr. Belenguer demana quan començaran les obres. 

El Batle diu quan tengui el contractista un pla de treball aprovat, que és imminent. 

El Sr. Salleras demana per on es durà el material, si per el Camí del Molí. 

El Batle diu que aquest camí està tancat i diu que és difícil arribar a un acord amb la 

propietària. Una vegada amb una emergència l’ambulància no va poder accedir-hi, i 

va tenir que venir un helicòpter al rescat. Dins l’adaptació de les Normes Subsidiàries es 

preveurà donar-li solució a aquest tema. 

 

Una vegada s’han acabat les deliberacions passa a sotmetre a votació aquest punt. 

Sotmès aquest punt a votació, es aprovat per set (7) vots a favor 
 

2.- Aprovació Modificació pressupostaria exercici 2.011, modalitat crèdit extraordinari 
per habilitat partida per finançar l’execució d’Obres a Cala de Banyalbufar (S’Arenal) 

Sense que hi hagui deliberacions, es sotmet aquest punt a votació,. 

Sotmès aquest punt a votació, es aprovat per set (7) vots a favor 
 

No havent més temes a tractar, quan són les 19:30 hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de 
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretari don fe amb el vist i plau 
del Sr. Batle. 
 

 
Banyalbufar, 16 de juny de 2.011 
 
Vist i plau 
 
 

 
El Batle  en funcions,       El Secretari 


